

Date: 20/01/2021

المرجع: LD/B/FS/21/03

Reference: LD/B/FS/21/03

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal Executive Chief Officer Dubai Financial Market Dubai-United Arab Emirates سعادة السيد/ حسن عبد الرحمن السركال الرئيس تنفيذي سوق دبي المالي دبي – الإمارات العربية المتحدة

## <u>Disclosing the resolutions of the Board of Directors of</u> <u>Drake & Scull International PJSC (the "Company")</u> passed by circulation

Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors passed resolutions by circulation on Tuesday 19 January 2021 as following.

- 1- The Board of Directors approved the appointment of Mr. Ammar Tahboub as the new Chief Financial Officer of the Company to replace Mr. Peter Lallor who resigned from the Company for personal reasons.
- 2- The Board of Directors approved the appointment of Mr. Fadi Saba as the Board Secretary in line with the new amendments of the UAE Companies law and the decisions of the Securities and Commodities Authority.
- 3- The Board of Directors approved the appointment of Mr. Abdul Hadi Al Sedi as new board member to replace the resigned member.
- 4- The Board of Directors discussed the routine matters of the Company and reviewed the latest developments in the restructuring.

## الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة المتخذة بالتمرير لشركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة اتخذت القرارات التالية بالتمرير في يوم الثلاثاء الموافق 19 يناير 2021.

- وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين السيد عمار طهبوب كمدير مالي تنفيذي جديد للشركة ليحل محل السيد بيتر لالور الذي استقال من الشركة لأسباب شخصية
- وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين الأستاذ فادي سابا كأمين سر لمجلس الإدارة تماشياً مع التعديلات الجديدة على قانون الشركات الإماراتي وقرارات هيئة الأوراق المالية والسلع.
- 3. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين السيد عبد الهادي السعدي كعضو مجلس إدارة جديد ليحل محل العضو المستقيل.
- ناقش السادة أعضاء مجلس الإدارة الأمور الروتينية للشركة واخر التطورات المتعلقة بعملية إعادة الهيكلة.

Sincerely yours ,,,

Fadi Saba

**Board Secretary** 

**Drake & Scull International PJSC** 

oral مریک آند سکل انترناشیونال ش.م.ع

Drake & Saull International N. 6C

P.O Box: 65794, DUBAI, U.A.E.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،

فادي سابا أمين السر

شركة دربك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

